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Plats och tid Biblioteket, Ljungsbro centrum, kl. 18:00 - 19:45 
  
Beslutande Ulf Lindh (S) ordförande 

Mikael Larsson (C) vice ordförande 
Kärstin Brattgård (S) 
Susanne Andersson (M) 
Cecilia Gyllenberg Bergfasth (MP) 
Astrid Brissman (M) 

  
Övriga deltagande Maria Sjöberg, sekreterare 

Christina Karlsson 
Annelie Frick 
Bibbi Svärd 
Dick Jonsson 
Kenneth Greiff 

  
Sekreterare Maria Sjöberg 
  
Ordförande Ulf Lindh 
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1 Uppföljning Ljungsbro centrum 
Dnr GEO 2015-61 

Ärende 
Ordföranden hälsar alla välkomna till mötet, särskilt Marie Fredin, 
projektledare  från Miljö- och samhällsbyggandsförvaltningen och de bosatta i 
området som visat intresse av att delta i närrådet och som bjudits in att närvara. 

Marie Fredin berättar om det projekteringsarbete som påbörjades i november 
2017 kring Ljungsbro centrum. Målet är att stärka ortens identitet, skapa 
förutsättningar för möten, förstärka visuell koppling mellan Allhelgonakyrkan 
och biblioteket, skapa en tydlig entré till Ljungsbros centrala delar samt ökad 
trafiksäkerhet och tydligare trafikrörelser i centrum. Bland annat arbetas nu 
med att se över bredder på gator, gång- och cykelvägar. Diskussioner pågår 
även med berörda fastighetsägare för eventuell reglering exempelvis genom 
servitut. Vidare ska hänsyn tas till mängd olika delar så som kulturhistoriska 
värden, trafiksäkerhet, tidsreglering av bussar och belysning. Arbetet med att 
utveckla Ljungsbro centrum handlar till stor del om att skapa gaturum 
och formspråk som visar att man befinner sig i centrum och att skapa en 
helhetskänsla. Marie Fredin informerar om att mätningar av mängden 
fordon/trafikanter kommer att genomföras både före och efter genomförd plan. 

Närrådet uttrycker att de är positiva till den pågående projektplan som Marie 
Fredin beskriver, framförallt till att en ny gång- och cykelmiljö skapas. Dock 
framkommer att det är mycket trafik i området och ofta höga hastigheter. 
Förslag uppkommer i närrådet om flexibelt farthinder genom så kallad 
fallucka. Det uttrycks även önskemål om övergångsställe vid värmeverket, 
övergångsställe i nära anslutning till busshållplatserna för att säkra miljön för 
gångtrafikanterna samt ett bevakat övergångsställe i centrum. Även 
tillskapande av fotgängarzon i centrum diskuteras och önskemål om att 
försköna miljön vid busshållplatserna. Parkeringsmöjligheter efterfrågas även, 
såväl kort som lång tid och att pendlarparkeringen Blåsvädret görs mer känd så 
att den nyttjas. Även den tunga trafiken genom Ljungsbro är uppe till 
diskussion, huruvida den kan ledas om.  

Diskussioner förs även kring området vid simhallen och önskemål om översyn 
av hela området, till exempel marken vid Cloetta-vallen. Detta är dock inte 
föremål för den projektplan som presenterats vid dagens möte. 

Marie Fredin tar med sig de synpunkter som framkommit som framförallt berör 
tillgänglighet, parkeringar och eventuell parkeringsutredning, 
hastighetsbegränsningar och övergångsställen. Hon kommer fortsatt 
att informera närrådet om utvecklingen. 
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Närrådet tackar Marie Fredin för att hon kommit och för information och 
dialog om pågående planeringsarbete. 

Närråd Vreta Klosters beslut 
Närrådet noterar informationen. 

__________ 
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2 Minnesanteckningar från föregående möte 
Dnr GEO 2018-2 

Ärende 
Närrådet har inget ytterligare att tillägga eller förändra avseende 
minnesanteckningarna från möte den 6 december 2017. 

Närråd Vreta Klosters beslut 
Närrådet godkänner och lägger minnesanteckningarna från den 6 
december 2017 till handlingarna. 

__________ 
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3 Rekrytering av närrådsrepresentanter 
Dnr GEO 2018-3 

Ärende 
Boende från Ljungsbro och Berg som under hösten 2017 visade intresse av att 
vara delaktiga i närrådsarbetet ger uttryck för att de fortsättningsvis önskar 
delta. 

Närråd Vreta Klosters beslut 
Närrådet noterar informationen. 

__________ 
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4 Tidningsurklipp rörande Ljungsbro och Berg, för 
kännedom 

Dnr GEO 2017-122 

Ärende 
Närrådet har tagit del av bifogade artiklar. 

Närråd Vreta Klosters beslut 
Närrådet noterar informationen. 

__________ 
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5 Rapporter 
Dnr GEO 2018-6 

Ärende 
Cecilia Gyllenberg Bergfasth rapporterar från samtal med berörda 
kommunalråd angående de frågor som uppkom vid dialogmöten i Berg 
rörande cykelvägar och kollektivtrafik. 

Mikael Larsson informerar om inkommet så kallat Linköpingsförslag 
”Belysning längs två kortare promenad- och cykelvägar som knyter ihop andra 
promenad- och cykelvägar i Brunnby/Ljungsbro”. 

Närrådets sekreterare rapporterar om utfallet av närrådets budget för 2017 och 
hur medlen använts. 

Närråd Vreta Klosters beslut 
Närrådet noterar informationen. 

__________ 
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6 Förrättningar 
Dnr GEO 2018-8 

Ärende 
Inga förrättningar har anmälts. 

__________ 
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7 Övriga frågor 
Dnr GEO 2018-5 

Ärende 
Kenneth Greiff tar upp önskan om reducerat pris på kollektivtrafik för 
pensionärer. Närrådet sekreterare informerar i anslutning till detta om ett 
Linköpingsförslag med rubriken ”Pensionärsuppror för Fria pensionärsresor på 
buss” som har lämnats in och där sista dag att rösta är den 20 februari 2018. 

Närrådets sekreterare informerar om att samrådsmöte rörande Roxenbanden 
kommer att äga rum den 7 februari kl.18:00 i Sandvik campings 
receptionsbyggnad. Eventuellt intresse att delta meddelas till sekreteraren. 

Närrådets sekreterare rapporterar från tagna kontakter med 
områdespolis/inspektör samt Region Östergötland när det gäller närrådets 
önskemål om aktiviteter under våren. Sekreteraren föreslås få i uppdrag att 
boka möte med polisen samt Trygga Ljungsbro vid mötet den 7 mars för 
uppföljning och analys av brottsstatistiken och trygghetsfrågor i närrådets 
område. När det gäller miljöhälsoenkäten har den regionala rapporten inte 
publicerats ännu. Närrådets sekreterare kommer ha fortsatt kontakt med Region 
Östergötland när det gäller rapporten och eventuell närrådsaktivitet kring 
ämnet. Cecilia Gyllenberg Bergfasth föreslår att kommunens folkhälsostrateg 
bjuds in i anslutning till detta. Astrid Brissman framför att hon avvaktar svar 
från Vreta Kluster angående möte den 18 april. 

Ordföranden föreslår att några representanter från närrådet följer upp de trafik- 
och kollektivtrafikfrågor som varit aktuella det senaste året. Annelie Frick, 
Christina Karlsson, Ronny Holmberg, Ulf Lindh och Cecilia Gyllenberg 
Bergfasth föreslås ingå i arbetsgruppen. 

Närråd Vreta Klosters beslut 
Närrådet noterar informationen och ger sekreteraren i uppdrag att 
anordna möte med områdespolis/inspektör samt Trygga Ljungsbro den 7 
mars för uppföljning och analys av brottsstatistiken och trygghetsfrågor i 
närrådets område.  

Närrådet beslutar att Annelie Frick, Christina Karlsson, Ronny 
Holmberg, Ulf Lindh och Cecilia Gyllenberg Bergfasth ingår i 
arbetsgrupp gällande uppföljning av trafik- och kollektivtrafikfrågor som 
varit aktuella det senaste året. 

__________ 
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8 Nästa möte 
Dnr GEO 2018-7 

Ärende 
Nästa närrådsmöte äger rum den 7 mars. Då planerar utskottet att träffa polisen 
och Trygga Ljungsbro. 

Ordföranden tackar alla för medverkan vid dagens möte och avslutar mötet. 

__________ 

 


	1	Uppföljning Ljungsbro centrum
	Ärende
	Närråd Vreta Klosters beslut

	2	Minnesanteckningar från föregående möte
	Ärende
	Närråd Vreta Klosters beslut

	3	Rekrytering av närrådsrepresentanter
	Ärende
	Närråd Vreta Klosters beslut

	4	Tidningsurklipp rörande Ljungsbro och Berg, för kännedom
	Ärende
	Närråd Vreta Klosters beslut

	5	Rapporter
	Ärende
	Närråd Vreta Klosters beslut

	6	Förrättningar
	Ärende

	7	Övriga frågor
	Ärende
	Närråd Vreta Klosters beslut

	8	Nästa möte
	Ärende


